



國立臺灣師範大學化學系

誠聘教師

一、應徵資格：

1. 具有國內外大學博士學位及一年博士後研究經驗以上者。
2. 除獲有博士學位之初任教師外，新聘專任教師應具有下列條件之一：
 - (1) 最近三年應發表二篇 SCI 等級之期刊論文、或已經前開刊物接受之論文（須檢附已被接受之信函），且為第一作者或通訊作者。
 - (2) 最近三年至少應主持二件國科會研究計畫。
3. 具全英文授課能力。

二、職級：專任助理教授（含）以上或專案助理教授 1-3 名。

三、專長：不限領域，以無機、有機、分析專長優先。

四、起聘時間：2026 年 2 月 1 日。

五、申請截止日期：2025 年 7 月 31 日。 申請人面試將持續進行至員額聘滿為止。

六、備妥下列資料：

1. 個人詳細履歷表及自傳
2. 博士學位證件影本（若為國外學歷，請先經駐外單位認證）
3. 歷年成績單（含大學及研究所）
4. 三封推薦信（含博士學位指導教授之推薦信，請逕寄李祐慈主任）
5. 近五年學術論文著作
6. 個人未來研究計畫摘要
7. 可開授之大學部/研究所/EMI（全英文授課）課程內容綱要（至少二科、含中英文科目名稱及授課內容簡介）

七、應聘資料請以掛號郵寄，封面請註明應聘教師資料，檢附資料恕不退還。 或以 E-mail 方式寄 PDF 檔予承辦人賴怡旬助教(chem@ntnu.edu.tw)。

八、聯絡人：李祐慈主任，電話：(02)7749-6106，Email：eliseytli@ntnu.edu.tw。 承辦人：賴怡旬助教，電話：(02)7749-6111，Email：chem@ntnu.edu.tw。 地址：11677 台北市文山區汀州路 4 段 88 號。



Faculty Position

Department of Chemistry, National Taiwan Normal University

1. **Position** : Assistant professor or above.
2. **Employment Start Date** : Feb. 1st, 2026.
3. **Specialization** : All fields welcome, with preference given to expertise in inorganic, organic, or analytical chemistry.
4. **Requirements** :
 - (1) Hold a Ph.D. degree from a domestic or foreign university and have at least one year of postdoctoral research experience
 - (2) In addition to newly appointed faculty members with a Ph.D. degree, candidates must meet one of the following conditions:
 - a. In the past three years, it is expected to publish two SCI-level journal papers, as the first author or corresponding author. Alternatively, have received acceptance letters for such papers (must be accompanied by the acceptance letter).
 - b. Have been the principal investigator for at least two research projects funded by the National Science Council in the last three years.
 - (3) Proficiency in teaching in English.
5. **Documents** :
 - (1) Detailed curriculum vitae and personal statement.
 - (2) Copy of Ph.D. degree certificate.
 - (3) Transcripts of academic records from undergraduate and graduate studies.
 - (4) Three letters of recommendation (including a recommendation letter from the Ph.D. advisor, please send directly to eliseyli@ntnu.edu.tw).
 - (5) List of academic publications and research papers from the past five years.
 - (6) Syllabi for undergraduate, graduate, and EMI (English Medium of Instruction) courses that can be taught.
6. Interested parties should send the following files to Ms. Yi-Hsun Lai (chem@ntnu.edu.tw) by E-mail **before July. 31, 2025**.
7. **Contacts** :

Chairman, Prof. Elise Yu-Tzu Li, 886-2-77496106, Email : eliseyli@ntnu.edu.tw.
Ms. Yi-Hsun Lai, 886-2-77496111, Email : chem@ntnu.edu.tw.